
ک را انجام داد و در  پرسپولیس روز گذشته آخرین تمرین خود قبل از سفر به ارا
ک شدند. مهم ترین دغدغه  پایان اعضای تیم با یک دستگاه اتوبوس راهی ارا
ی اطلاع  یکنان جدید تیمش بود که به و ی استفاده از باز اوسمار برای این باز
دادند در تلاش برای باز شدن پنجره نقل و انتقالات و ثبت قرارداد تازه وارد ها 
، عبدالکریم حســـن و اورونوف ازبک نفراتی هستند  هســـتند. عیسی آل کثیر
که اوسمار قصد داشته و دارد حداقل از دو نفر از آنها در ترکیب اصلی سود 
گرچه باشگاه پرسپولیس روز  ببرد اما از قرار معلوم این اتفاق رخ نخواهد داد. ا
یدار رادوشوویچ خبرداد اما ترجمه  گذشته از صدور مفاصا حساب مالیاتی بوژ
و ارسال این مدارک به کرواسی و به تایید اداره مالیات کرواسی رسیدن زمانبر 
خواهد بود و طبیعی اســـت که تا عصر امروز پنجره نقل و انتقالاتی باشـــگاه 
پرســـپولیس باز نشـــود. این باشـــگاه حداقل باید یک هفته زودتر در این مورد 
اقدام می کرد و همه چیز را به ۴۸ ساعت پایانی موکول نمی کرد. در این میان 
ی  کی تر باشد. او برای باز طبیعی است که اوسمار بابت این اتفاق از همه شا
ی نفرات جدید تیمش علی الخصوص عبدالکریم و آل کثیر  حساس امروز رو
یکن در  ی دوستانه اخیر سرخپوشان نیز از این دو باز حساب کرده بود و در باز
یکنان  ترکیب اصلی سود برد. نکته جالب اینکه باشگاه پرسپولیس در مورد باز
جدید تا شـــب گذشـــته جواب قطعی را به اوســـمار نداد و از او خواستند این 
ک ببرد تا در صورت باز شدن پنجره نقل و انتقالات  نفرات را همراه تیم به ارا
باشـــگاه و ثبت قرارداد آنها بتوانند به میدان بروند. همین مســـاله باعث شـــد 

اوسمار برای انتخاب ترکیب مدنظرش دچار سردرگمی شود. 

ک  عالیشاه و اورونوف غایبان سفر به ارا
یکن را با خود به این سفر نبرده  ی امروز با آلومینیوم دو باز پرسپولیس برای باز
است. امید عالیشاه به دلیل محرومیت و اورونوف نیز به خاطر عدم آمادگی 
ی با آلومینیوم قرار نگرفتند. از قرار معلوم هافبک ازبک بعد  لازم در لیست باز
یادی را استراحت کرده و تا حدودی  از حذف تیمش از جام ملت ها مدت ز
از فـــرم مطلـــوب فاصله گرفته اســـت از ایـــن رو او در تهران ماند تا به تمرینات 
ک هم می رفت به مانند تازه وارد های  گر به ارا اختصاصی بپردازد. هرچند او ا
ی اش صادر شـــود. با این حال اوســـمار فقط  دیگر تیمش بعید بود کارت باز

او را در تهران نگه داشت. 

ک  پرسپولیس با ۲۴ بازیکن در ارا
ک شـــدند. در همین راستا  یکن راهی ارا با نظر اوســـمار سرخپوشـــان با ۲۴ باز
ک  یادی این فرصت را پیدا کردند که در لیست مسافران ارا یکنان جوان ز باز
قرار بگیرند. امیررضا رفیعی و مهرشاد اسدی دو دروازه بان جوان تیم به همراه 

ســـهیل صحرایی، محمد بادپا، امید فهمی و میلاد ســـورگی از نفرات زیر ۲۳ 
ک حضور دارند. البته باید دید کدام یک  سال سرخپوشان هستند که در ارا
یش  گفته نماند که رضا درو از این نفرات در لیســـت ۲۰ نفره قرار می گیرند. نا
یکنان جوان تیمش بیشـــتر بهره ببرد تا آنها برای  به اوســـمار توصیه کرده از باز

یکن موثری برای سرخپوشان باشند.  فصل بعد بتوانند باز

 ترکیب پرسپولیس همان همیشگی
از قرار معلوم اوسمار چاره ای ندارد جز اینکه امروز از همان ترکیب نیم فصل 
ک بهـــره ببـــرد. در ایـــن میان علیرضـــا بیرانوند که  اول در مقابـــل آلومینیـــوم ارا
جایگاهش در ترکیب اصلی محفوظ است و زوج خط میانی را هم گولسیانی 
گر عبدالکریم در نقش مدافع چپ به  و کنعانی تشکیل خواهند داد. شاید ا
ی می داد اما او مجبور  ، نعمتی را در کنار گولسیانی باز میدان می رفت اوسمار
ی دهد. برای سمت  است نعمتی را به مانند نیم فصل اول در جناح چپ باز
راست هم همچنان دانیال اسماعیلی فر گزینه اول است. در خط میانی به 
یکن میانی باشند و در سمت چپ  یگی و سروش رفیعی دو باز نظر مسعود ر
و راست نیز مهدی ترابی و سعید صادقی به میدان بروند. در این بین وحید 
ی عیســـی هم تا  ی کردن را ندارد و کارت باز امیـــری هنـــوز شـــرایط فیکس باز
دیشـــب صادر نشـــده بود. در چنین شـــرایطی اوســـمار مجبور است شهاب 
، وحدت  زاهـــدی را در کنـــار نبیـــل باهویی به میدان بفرســـتد. البته اوســـمار
ی در خط میانی و حتی پشـــت مهاجـــم در اختیار  حنانـــوف را هـــم بـــرای باز

دارد، از این جهت که او به نوعی آچار فرانسه کادرفنی به حساب می آید. 

ک؟  آخرین بازی شهاب در ارا
ی شهاب زاهدی با پیراهن  شواهد امر نشان می دهد که امروز آخرین باز

پرســـپولیس در ایـــن فصـــل خواهـــد بـــود. از این جهت که او در تلاش اســـت 
ی  فرصت حضور در لیگ برتر ژاپن را از دست نداده و در همین مقطع اردو
سرخپوشـــان را ترک کند. البته اوســـمار با این مســـاله مخالف است و ترجیح 
یکنی جدا شود نام او نبیل باهویی  گر قرار است باز می دهد در خط حمله ا
باشـــد. به هر شـــکل باشگاه پرســـپولیس در حال حاضر به دنبال پیدا کردن 
یک مهاجم داخلی اســـت تا او را جانشـــین زاهدی کند. هرچند کمتر تیمی 
حاضر می شـــود در این مقطع حســـاس مهاجم خود را از دســـت دهد. ضمن 
اینکه اوسمار فقط به دنبال مهاجم بلند قامت با خصوصیات دوندگی بالا 
و گلزنی اســـت و برخی نفرات  که در رســـانه ها از آنها نامبرده می شـــود اصلا در 

یلی نیستند.  لیست این مربی برز

 سود ۲.5 میلیاردی پرسپولیس از فروش وحدت
باشـــگاه پرســـپولیس در صورتـــی کـــه رضایت دهد وحـــدت حنانوف در این 
مقطع از فصل جدا شود فقط مبلغی در حدود ۲.5 میلیارد تومان سود خواهد 
گر قرار باشد وحدت  یکن مدعی شده ا برد. از این جهت که ایجنت این باز
راهی تیم کره ای شود باید رضایتنامه او در ازای 5۰ هزار دلار صادر شود. این 
در شرایطی است که باشگاه پرسپولیس می تواند خودش با باشگاه خواهان 
کره شده و مبلغ خیلی بیشتری از فروش او به دست بیاورد.  حنانوف وارد مذا
گر با مبلغ اشـــاره شـــده مخالفت شود  هرچند ایجنت وحدت مدعی شـــده ا
یکـــن در جمع سرخپوشـــان خواهد ماند تا در تابســـتان  ایـــن باز
یکـــن آزاد تیمش را انتخاب کند.  به عنـــوان باز
گفته نماند که اوسمار مخالف سرسخت  نا
جدایی وحدت است؛ چراکه او تنها ذخیره 
مطمئن اسماعیلی فر حساب می شود. 

رقابت های سوپر لیگ کاراته در روزهای گذشته و در آخرین ماه های سال 
سرانجام با حضور 7 تیم آغاز شد و تیم دانشگاه آزاد نیز با دو پیروزی در 
هفته نخست در صدر جدول هفته نخست قرار گرفت. ذبیح الله پورشیب، 
کاپیتان پرافتخار و قدیمی تیم ملی کاراته امسال برای شانزدهمین فصل 
نیـــز در تیـــم دانشـــگاه آزاد حضور دارد تا رکورد قدیمی تریـــن و وفادارترین 
بازیکن لیگ را همچنان در اختیار خود داشـــته باشـــد. ذبیح الله پورشیب 
در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص همراهی دوباره تیم دانشـــگاه 
آزاد، شرایط خود برای ادامه حضور در کاراته و مسائل دیگر صحبت کرد 

که در ادامه می خوانید. 

به نظر شما برگزاری سوپر لیگ کاراته تنها با حضور 7 تیم در کاراته با توجه به پتانسیل 
نیروی انسانی این رشته مناسب است؟

 سوپر لیگ آن شور و شوق و هیجان گذشته را ندارد و فقط هم به برگزار کنندگان 
مسابقات برنمی گردد و به بازیکن هم برمی گردد. در بحث مالی که واقعا بچه ها 
را تحریک نمی کند و هیچ  انگیزه ای نمی دهد و واقعا قراردادها پایین است و تنها 
قرارداد چند نفر بالاست که این عدد به ظاهر بالا هم مبلغی نیست که بشود با آن 
کاری کرد. خیلی از بچه ها نیز قرارداد ندارند و فقط می آیند در لیگ بازی کنند. با 
این حال آن  انگیزه ای که باید در بین بچه ها به خصوص جوانان که در لیگ خود را 
نشان دهند نیز وجود ندارد. موضوعی که دیگر به خود ورزشکار بازمی گردد. زمانی 
که ما در 17، 1۸ سالگی با مبالغی که تقریبا هیچی نبود، یقه عنوان داران را در تاتامی 
می گرفتیم و آنقدر  انگیزه داشتیم که مربی را مجاب می کردیم از ما به جای یک 
باتجربه عنوان دار در ترکیب استفاده کند. موضوعی که امروز حقیقتا در جوانان 
نمی بینم. یک بازیکن وقتی آنقدر خوب باشد که هیچ بهانه ای دست کسی ندهد 
و به جای حرف زدن خود را در تاتامی ثابت کند، دیگر نمی شود روی اسم او قلم 
قرمز کشید. تمام مربیان نیز به دنبال بازیکنانی خواهند رفت که از لحاظ فنی، 
شخصیتی و اخلاقی خوب باشند و قطعا این بازیکن می تواند به کاراته کمک 

کند و خودشان نیز پاسخگوی زحمات و رفتارشان باشند. 

در این فصل نیز همانند فصول گذشته تیم دانشگاه آزاد را همراهی کردید. 
همیشه پایند به اصول اخلاقی و رفتاری هستم. استاد صافی یکی از مربیان بزرگ 
تاریخ کاراته ایران اســـت و انصاف نیســـت که این  را نگویم. ایشان در کشورهای 
زیادی تدریس و مربیگری کرده اســـت و سرشـــار از تجربه ای است که خیلی ها 
این تجربیات را ندارند. کمتر کسی را داریم که مانند ایشان دارای چنین جایگاه 
و قابل اعتماد و احترام باشد. قراردادهای من همیشه در تمامی این سال ها با 
ایشان و دانشگاه آزاد زیر یک دقیقه بوده است و هیچ وقت درخصوص مبلغ 

قرارداد خود و هیچ بازیکنی صحبت نکردم. 

طی این سال ها هیچ وقت به جدایی از دانشگاه آزاد فکر نکردید؟
همه من را می شناســـند و می دانند که ســـال ها از نفت و فولاد و ســـپاهان 

پیشـــنهاد داشـــتم و آن زمـــان مبالغ قرارداد بیشـــتری پرداخـــت می کردند، اما 
همیشـــه به خاطر تعهد به تیم و علاقه به دانشـــگاه آزاد و دوســـتی با اســـتاد 
صافی ســـعی کردم در این تیم بمانم و حتی درخصوص مبالغ هم صحبت 
ی به دانشگاه آزاد داشتم و دارم. ضمن  نکنم. یک تعهد قلبی، اخلاقی و رفتار
یگری ام اســـت و به دنبال مســـائل مالی نیســـتم و  اینکه دیگر اواخر دوران باز
یکنان بزرگ باید در تیم ها حفظ شـــود.  فقط اعتقاد دارم شـــأن و جایگاه باز
یکنی در مورد پول صحبت نمی کند و سابقه ای دارد باید جایگاهش  وقتی باز
حفظ شـــود؛ هر چند که باید از لحاظ مالی  انگیزه جوانان نیز حفظ شـــده و 
ی کردم  به آنها رســـیدگی شـــود. با این حال چون ســـال ها برای دانشـــگاه باز
به خاطر دکتر لشگری که یکی از مدیران زحمت کش ورزشی هستند و استاد 
صافـــی کـــه به من گفتند در کنار تیم باشـــم و بـــه جوانان کمک کنم، با کمال 
گر هر جایی در تیم دانشـــگاه آزاد کمکی از دســـت من  میل پذیرفتم. گفتم ا
بر بیاید در خدمت هســـتم. ضمن اینکه فکر کنم قدیمی ترین و وفادارترین 
یکن لیگ های ورزشـــی هســـتم که 15، 16 سال در یک تیم حضور داشتم.  باز
از طرفی نباید از این موضوع نیز غافل شـــد که دانشـــگاه آزاد از قدیمی ترین، 

یشه دار ترین و با ثبات ترین باشگاه های ورزشی ایران است و باید از تمامی  ر
مدیران طی این سال ها تشکر کرد. 

نقش دانشگاه در حمایت از ورزش قهرمانی را چطور می بینید؟
مدیریت کردن این همه تیم در رشـــته های مختلف کار بســـیار ســـختی است. 
هم از لحاظ مالی مدیریت این موضوع ســـخت اســـت و هم حفظ این تیم ها و 
حضور پرقدرت در مسابقات دشوار است، اما خدا را شکر دانشگاه آزاد در این 
سال ها به خوبی این کار را انجام داده و نقش خود را در ورزش قهرمانی به خوبی 
ایفا کرده اســـت. خود من از دانشـــگاه آزاد شـــروع کردم و بهترین مبارزاتم به همراه 
دانشگاه آزاد بود و این  انگیزه را به من داد. دانشگاه آزاد در کاراته به خیلی از جوانان 
فرصت داد و خیلی از بزرگان کاراته در دانشگاه آزاد بازی کردند و چهره شدند. 
این باشگاه اولین تیمی است که بازیکن خارجی آورد که در لیگ ما بی سابقه 
بود. دانشگاه آزاد مقطعی رافائل آقایف بهترین کاراته کا دنیا را به ایران آورد و این 
نشـــان می داد چقدر مدیران دانشـــگاه آزاد و کادرفنی به این رشـــته توجه دارند. 
مدیران دانشگاه آزاد همیشه تلاش کردند که در مسابقات حضور داشته باشند 

و از جوانان حمایت کنند. 

فکر می کنید امسال مدعی قهرمانی باشید؟
 قطعا مدعی قهرمانی هســـتیم. دانشـــگاه آزاد هر ســـال مدعی قهرمانی اســـت و 
خیلی از کاراته کاها دوست دارند با توجه به ریشه دار بودن این تیم عضو دانشگاه 

آزاد اسلامی شوند. 

سال گذشته پس از کسب 3 عنوان قهرمانی این روند پاره شد، فکر می کنید بتوانید 
عنوان قهرمانی را از بیمه تعاون پرستاره باز پس گیرید؟

در ورزش قهرمانی این موضوع طبیعی است و هیچ عنوانی همیشگی و ماندگار 
نیســـت و لذت ورزش به این اســـت که این عناوین بالا و پایین شـــود. اگر تیمی 
حتی با بهترین ستاره ها همیشه قهرمان شود دیگر جذابیت ندارد و از کیفیت 
کلی کار نیز کم می شـــود. ما امســـال خیلی  انگیزه داریم تا دوباره تلاش کنیم و 

زحمت بکشیم تا عنوان قهرمانی خود را باز پس بگیریم. 

آیا همچنان قصد دارید برای تیم ملی مبارزه کنید؟
 با توجه به شرایطی که وجود دارد مقطعی جلو می روم. آدمی هستم که بدون 
حاشـــیه کار خـــود را انجـــام می دهم و هر جایی که مفیـــد، موثر و تاثیرگذار 
باشـــم آنجا حضور و کار می کنم و مثل 19 ســـالی که در تیم ملی بودم باز هم 

ادامه می دهم. 

فکر می کنید هنوز توانایی رقابت برای عناوین آسیایی و جهانی را دارید؟
 خیلی از همدوره های من درحال حاضر سرمربی تیم های ملی کشور خود هستند. 
نفراتی که بارها با آنها مبارزه کردم و جالب بود به من می گفتند از اینکه هنوز در 
کاراته حضور دارم و مبارزه می کنم لذت می برند. حتی خیلی از داوران نیز این 
مورد را عنوان کردند. ای کاش در مملکت ما نیز دید نسبت به ورزشکاران این گونه 
باشـــد تا هر ورزشـــکاری با ناراحتی ورزش قهرمانی را کنار نگذارد و با احســـاس 

خوب این کار را کند.  

برنامه های تاکتیکی اوسمار به هم ریخت

قرمزها با ترکیب نیم فصل اول مقابل آلومینیوم

ذبیح الله پورشیب در گفت وگو با »فرهیختگان«: در تمام این سال ها زیر یک دقیقه با دانشگاه آزاد توافق کردم

 وفادارترین بازیکن باشگاهی هستم
 خیلی برای قهرمانی دوباره  انگیزه داریم                 درخصوص ادامه فعالیت در کاراته مقطعی تصمیم خواهم گرفت

ش
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ش
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پنجشنبه  ۲۶ بهمن ۱۴۰۲ 

شماره  ۴۰۸۱

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

11

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

ملیحه صفایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: 
شب ها زیر پتو شطرنج می چیدم تا آن را یاد بگیرم

آرزو دارم شطرنج به پارالمپیک راه پیدا کند

نام ملیحه صفایی به اســـم بزرگی در کاروان ایران تبدیل شـــده 
است. ورزشکاری که با کسب چهار مدال طلای تیمی و انفرادی 
، عنوان پرافتخارترین  شـــطرنج در بازی های پاراآسیایی هانگژو
ورزشـــکار کاروان ایران را به دســـت آورد و یک تنه با کشورهایی 
جنگید که در چند سال اخیر سرمایه گذاری بسیاری روی ورزش 
شطرنج داشتند اما آنچنان که باید، موفق نبودند و از کسب مدال 
باز ماندند. او در گفت وگو با »فرهیختگان« از روزی گفت که 
به صورت گذری از کنار یک کلاس شطرنج عبور کرد و تقدیر و 
دست خداوند او را همان جایی نشاند که باید! ملیحه صفایی 
حالا پرافتخارترین ورزشکار ایران در شطرنج است و آرزو می کند 
رشته ورزشی اش به پارالمپیک راه پیدا کند تا او حتی لحظه ای 

فرصت کسب طلای پارالمپیک را از دست ندهد. 

چطور شد که شطرنج به مسیر زندگی شما اضافه شد و آن را به عنوان 
رشته ورزشی تان انتخاب کردید؟ 

من از اول مشـــکل بینایی نداشـــتم، پس از اینکه به مشـــکل بینایی 
یادی را در خانه بودم و پذیرش این مســـاله برای  دچار شـــدم مدت ز
خودم و خانواده ام بســـیار ســـخت بود. بعد با بهزیســـتی آشـــنا شدم، 
درس را شـــروع کردم و به من گفتند یک رشـــته به نام گلبال هســـت 
که ســـه ماه پس از ورودم به بهزیســـتی گلبال را شروع کردم و چند ماه 
بعد گفتند می توانی در تیم گلبال باشـــی. ســـال 77 وقتی به صورت 
ی از جلوی کلاس شطرنج بهزیستی رد می شدم، به بچه ها گفتم  گذر
ی کردم.  بـــه مـــن هم یاد می دهید؟ نشســـتم و به صـــورت تفریحی باز
خانم مرضیه جلال که مربی تیم شـــطرنج نابینایان بودند، گفتند بیا 
ی کن و من دو ماه پس از شـــروع  با این اســـتعداد مرتب و اصولی باز
شطرنج به سرعت آن را یاد گرفتم و  در مسابقات قهرمانی استان نفر 
ی شدم و البته باید بگویم  دوم شـــدم. ســـال 7۸ وارد مسابقات کشور
که همزمان هم گلبال بود، هم شطرنج بود، هم درس بود و امتحاناتم 
هم شروع شده بود. خانم جلال بسیار مرا حمایت کردند، من آن زمان 
حتی ضبط صوت هم نداشـــتم و خانم جلال برای من نوار کاســـت 
ی بنیادی شـــطرنج و ضبط صوت آورد تا شـــطرنج را یاد بگیرم و  تئور
به مســـابقات قهرمانی کشـــور برسم. یادم نمی رود شب هایی که همه 
خـــواب بودند من زیر پتو شـــطرنج می چیدم و بـــا هندزفری به نوارها 
گوش می دادم تا شـــطرنج را بهتر یاد بگیرم. من به همه ۴۰ نوار گوش 
 دادم، سال 7۸ قهرمان کشور شدم و اولین گام محکم برداشته شد. 

روزی که به صورت تفریحی ســـر میز شـــطرنج نشستید، فکر می کردید 
روزی بـــا چهار مـــدال طلا پرافتخارترین ورزشـــکار ایران در بازی های 

پاراآسیایی شوید؟ 
نـــه. هرگـــز به این موضوع فکر نمی کردم. موضـــوع وقتی برای من جدی 
شد که استادم، آقای قربانیان، در روزی که از زمین و زمان برف و باران 
می بارید و به خاطر دوری مسیر باید سه تا اتوبوس عوض می کردم تا به 
کلاس می رسیدم، به من گفت تمام لباس هایت پر از گل است، چطور 
تا اینجا آمدی؟ آن روز استاد قربانیان به من گفت قول می دهم تو روزی 
قهرمان جهان می شوی! من هیچ وقت این جمله را یادم نمی رود. هروقت 
می خواهم به مسابقات مهم بروم، به ایشان می گویم استاد یک جمله 
به من بگویید تا بروم. من قبل از هانگژو در باشگاه آقای قربانیان بازی 
می کردم، گفتم استاد من دارم می روم، یک جمله بگویید تا بروم. گفتند: 

چیزی ندارم بگویم. فقط باید بروی، بنشینی و ببری. همین و بس.  

و همین اتفاق هم افتاد. شما با چهار مدال طلا در هانگژو درخشیدید. 
. اســـتاد مرادی هم استاد اصلی خودم بودند که در تمام  خداراشـــکر
لحظات کنار من بودند. ما مسابقات استاندارد و رپید داشتیم. در 
یش است. شب  ی فکری رو یاد بود. اسم باز استاندارد فشار خیلی ز
ی وقتی به من گفتند هم خودت و هم تیم اول شـــد، اصلا  قبل از باز
ی ها  ی فردا را ببرم. تا وقتی خبرگزار بـــاور نمی کـــردم. گفتم من باید باز
خبر را کار کردند، حتی از اســـتادم پرســـیدم و باور نمی کردم. اســـتاد 
گفت فقط بخواب و استراحت کن، تو اول شدی، تیم هم اول شد. 
من همزمان به دو تا طلا رسیدم. در مسابقات رپید خسته تر سر میز 
ی یک طلای تیمی حســـاب کـــرده بودم ولی لحظه آخر به  رفتـــم و رو
. خدا  خودم گفت دیگر چیزی نمانده، آخرین گام را هم محکم بردار

را هزار مرتبه شکر که هر چهار مدال برای ما شد. 

پاداش هایتان به صورت کامل پرداخت شد؟ 
بله. کمیته پارالمپیک پرداخت کرد ولی وزارت ورزش هنوز پرداختی 

نداشته است. 

ید شطرنج به پارالمپیک راه پیدا کند.  و گفته بودید که آرزو دار
گر این طور شـــود، خیلی خوب اســـت و ان شـــاء الله که به  بلـــه. بلـــه. ا
پارالمپیک هم راه پیدا می کند. به آنجا هم می رسد و برای بالا بردن 

یغ نخواهم کرد.  پرچم کشورم از هیچ تلاشی در

گفتوگو

یگانه عصاری
خبرنگار


